


Lembaga Pembangunan Seni Visual Negara  
National Visual Arts Development Board  
Balai Seni Visual Negara | National Visual Arts Gallery

## KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa daripada syarikat/Pembekal tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan dibenarkan membuat tawaran bagi sebut harga berikut:

Bil	Tajuk Sebut Harga	Maklumat Dokumen Sebut Harga	Syarat Pendaftaran	Tarikh Iklan dan Tutup Tawaran
1.	<p><b>MEMBEKAL PERISIAN "ADOBE CREATIVE CLOUD" KEPADA LEMBAGA PEMBANGUNAN SENI VISUAL NEGARA (LPSVN)</b></p> <p><b>LPSVN SH/21/2023</b></p> 	<p>i) Setiap syarikat tempatan yang berminat untuk menyertai Sebut Harga ini dikehendaki untuk membuat pendaftaran terlebih dahulu.</p> <p>ii) Pendaftaran boleh dibuat diperolehi di online FORM NAG iaitu <a href="https://artgallery.antara.cc/forms/borang-permohonan-dokumen-perolehan-sebutharga-tender-lpsvn-nn5Mbw">https://artgallery.antara.cc/forms/borang-permohonan-dokumen-perolehan-sebutharga-tender-lpsvn-nn5Mbw</a> atau scan QR Code yang disertakan</p> <p>iii) Syarikat tempatan dikehendaki untuk <u>melampirkan salinan PDF Sijil Akuan Pendaftaran</u> yang masih sah tempoh seperti syarat yang ditetapkan.</p> <p>iv) Urusetia Perolehan akan membuat edaran salinan Dokumen Sebut Harga dalam format PDF kepada syarikat yang <b>TELAH BERDAFTAR</b> sahaja secara PERCUMA melalui emel.</p> <p>v) Syarikat dikehendaki untuk mengemukakan kembali <b>Dokumen Sebut Harga (hard Copy)</b> yang telah lengkap kepada Lembaga Pembangunan Seni Visual Negara seperti alamat di bawah.</p> <p>vi) Sebarang pertanyaan lanjut, boleh menghubungi Urus Setia Perolehan:</p> <p>a) Encik Hasnor Hisham Bin Abdul Hamid di no telefon 03-40267083</p> <p>b) Encik Mohd Norhisam Bin Mohd Ramli di no telefon 03-40267027</p>	<p><b>KKM</b></p> <p><b>210103</b></p>	<p><b>24.10.2023</b> (Selasa)</p> <p>Hingga</p> <p><b>31.10.2023</b> (Selasa)</p> <p>Sebelum atau pada jam <b>12.00</b> tengah hari</p>

- Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada pembekal (penama) yang sah sahaja. Sijil-sijil yang diperlukan ialah **Sijil Kementerian Kewangan Malaysia, Sijil Taraf Bumiputera dan Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)**. LPSVN tidak tertakluk untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau sebarang tawaran. LPSVN berhak untuk membatalkan, menunda, atau menggantung tawaran di atas secara keseluruhan atau sebahagian sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.
- Dokumen Tawaran yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat:

**BANGUNAN PENTADBIRAN**  
**LEMBAGA PEMBANGUNAN SENI VISUAL NEGARA**  
**NO.2 JALAN TEMERLOH, OFF JALAN TUN RAZAK**  
**53200 KUALA LUMPUR**